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Από το υπ’ αριθ. 22/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 437/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Eκφραση συμπαράστασης και αλληλεγγύης 
προς τους σεισμόπληκτους των Δήμων 
Αττικής και έγκριση ανοίγματος ειδικού 
τραπεζικού λογ/σμού για την οικονομική 
ενίσχυση των εργαζομένων στα  εργοστάσια 
που κατέρρευσαν 

 
       Σήμερα 13 Σεπτεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα Κουμαριάς, στην ταβέρνα «Ο Διαμαντής»,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 9-9-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  31 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε. Λευκοπούλου  
3. Μ. Γαβρίδης    
4. Κ. Πουλασουχίδης    
5. K. Aσλάνογλου    
6. Α. Δελαβερίδης    
7. Δ.  Πέτκος   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1)  Κατά  τη  συζήτηση  της  προ    ημερησίας  
14. Σ. Γεωργιάδης διάταξης  προσήλθαν  οι  κ.κ. Α. Κεσίδης, Σ. Παναγιωτίδης,  
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης Π. Αγαθαγγελίδης. 
16. Π. Πιτούλιας 2) Κατά    τη    συζήτηση   της  υπ’  αριθ. 443/99  απόφασης 
17. Α. Κεσίδης αποχώρησε  ο κ. Κ. Κόλβατζης. 
18. M. Σουμελίδης 3) Κατά    τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 444/99  απόφασης 
19. Α. Ταραλάς αποχώρησε ο κ. Λ. Τσαβδαρίδης. 
20. Χ.  Σκουμπόπουλος  
21. Χ. Γεωργιάδης  
22. Β. Γιαννουλάκης  
23. Σ.  Παναγιωτίδης  
24. Λ. Τσαβδαρίδης  
25. Θ.  Σιδηρόπουλος  
26. Ε. Σοφιανίδης  
27. Ι. Ακριβόπουλος  
28. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
29. Ε. Κουκουρδής  
30. Γ. Μανακούλης  
31. Π. Αγαθαγγελίδης  



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-9-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου που 
έχει ως εξής: 

Ως γνωστόν αρκετοί Δήμοι της Αττικής επλήγησαν σοβαρά κατά τον 
καταστροφικό σεισμό της Τρίτης 7-9-1999. 

Επειδή λόγοι Ανθρωπισμού και Αλληλεγγύης επιβάλλουν σε τέτοιες   
περιπτώσεις την έκφραση ουσιαστικής συμπαράστασης, καλείται το Δημοτικό 
Συμβούλιο να αποφασίσει περί της Αποστολής Ανθρωπιστικής βοήθειας και του 
περιεχομένου αυτής. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Την ημέρα των σεισμών έτυχε να είμαι στην Αθήνα για υποθέσεις 
του Δήμου και θέλησα να επισκεφθώ τις σεισμόπληκτες περιοχές για να δω την 
εικόνα που επικρατούσε. Θέλω να σας πω ότι οι εικόνες των τηλεοπτικών καναλιών 
ήταν φτωχές σε σχέση με τις καταστροφές που αντίκρισα. 
 Την ίδια μέρα στείλαμε ένα έγγραφο προς όλους αυτούς τους Δήμους με το 
οποίο εκφράζαμε τη λύπη μας ως Δήμος, ως ΔΣ και ως Δήμαρχος. Ζητήσαμε να μας 
πούνε από τι είδους βοήθεια είχαν ανάγκη προκειμένου η βοήθειά μας να είναι 
αποτελεσματική, και να μην στέλνουμε γάλατα ή ρούχα τα οποία δεν χρειάζονται. 
Επίσης τους ζητήσαμε  να μας πουν αν έχουν ανάγκη από μηχανικούς προκειμένου 
να το κινητοποιήσουμε είτε τους μηχανικούς του Δήμου είτε  το Τ.Ε.Ε. 
 Ακόμη αν ήθελαν και μηχανήματα να μεταφέραμε από τα λιγοστά του Δήμου 
μας, αν τα είχαν ανάγκη. Την επόμενη και μεθεπόμενη μέρα, επειδή είχαμε ελάχιστες 
απαντήσεις στο fax που στείλαμε, είχα και προσωπική τηλεφωνική επικοινωνία με 
όλους τους συναδέλφους μου από 13-14  Δήμους, τους περισσότερο πληγέντες, για 
να επισημειώσω αν έχουν ανάγκη από κάποια βοήθεια. Κατ' αρχάς μας ευχαρίστησαν 
γιατί ήμασταν ο 1ος Δήμος που έστειλε ένα τέτοιο μήνυμα. Το 90% μου απάντησε το 
εξής:1)Ότι για την ώρα δεν έχουν ανάγκη από τίποτα, γιατί τα προβλήματα σιτισμού 
ή με τις σκηνές ή οτιδήποτε τα καλύπτει η πολιτεία.2)Δεν μπαίνει ζήτημα μηχανικών 
γιατί αυτή τη στιγμή υπάρχει μία μεγάλη κίνηση του τεχνικού κόσμου στην Αθήνα 
3)Δεν έχουν ανάγκη από μηχανήματα. 
 Είπαν ότι αν στο μέλλον έχουν κάποια ανάγκη τότε θα έχουμε το θάρρος ν' 
απευθυνθούμε προς εσάς. 
 Χθες το απόγευμα επικοινώνησα με τον πρόεδρο της  ΚΕΔΚΕ  τον κ. 
Κουκουλόπουλο. Μάλιστα τον πέτυχα στην σύσκεψη της Αττικής που γινόταν 
παρουσία όλων των Δημάρχων, των Νομαρχών και των αρμόδιων υπουργείων, για τα 
μέτρα που πρέπει να λάβουν και την θέση που είχε η Νομ/κή Αυτ/ση από την 
πολιτεία σε σχέση με τους σεισμούς. 
 Τον ρώτησα αν είναι σε εξέλιξη η ΚΕΔΚΕ ή αν μεμονωμένα οι Δήμοι θα 
πρέπει να κινηθούν προς αυτή την κατεύθυνση. Μου είπε ότι αυτή τη στιγμή η 
κατάσταση είναι υπό έλεγχο, θα τελειώσει η σύσκεψη κι αν προκύψει ότι χρειάζεται 
κάποια βοήθεια θα εξαγγείλουμε κι εμείς ως ΚΕΔΚΕ. 
 Με αυτά τα δεδομένα μίλησα μαζί του χθες βράδυ και μου είπε ότι δεν 
προέκυψε τέτοιο ζήτημα. Κρατούμε όμως μία θέση. Ότι στο βαθμό που θα εκτιμήσει 
την κατάσταση η ΚΕΔΚΕ, ότι υπάρχει ανάγκη από τους συναδέλφους τότε θα  
προχωρήσουμε. 
 Κατόπιν αυτού δεν βλέπω σήμερα το 1ο θέμα να έχει ουσιαστικό περιεχόμενο. 
Επειδή όλοι οι συνάδελφοι Δήμαρχοι που επικοινώνησα  (Αγ.Ανάργυροι, 
Λυκόβρυση, Λιόσια, Ν.Φιλαδέλφεια, Ερυθραία, Χαλκηδόνα, Μενίδι, Μεταμόρφωση) 
όλοι μου είπαν ότι για την ώρα δεν έχουν κάποια ανάγκη και συνεπώς δεν μπορώ να 
εισηγηθώ στο σώμα βοήθεια. 



 Αν έχουμε κάτι νεώτερο θα το επαναφέρω το θέμα μ' ερώτημα προς το Δ.Σ. 
 Νομάρχης :Θα κάνω μία παρέμβαση. Είχαμε συστήσει μία επιτροπή για  
επισιτιστική βοήθεια στους πρόσφυγες του Κοσσυφοπεδίου και  μετά τους σεισμούς 
στην Τουρκία, αυτή η επιτροπή επαναδραστηριοποιήθηκε και λειτουργεί σε μόνιμη 
βάση. Αποτελείται από υπαλλήλους της Νομ/κής Αυτ/σης και Νομ/κούς Συμβούλους. 
Σήμερα το πρωϊ  πήρα ένα έγγραφο από τη διοικούσα επιτροπή της ΤΕΔΚ  όπου 
ορίζουν έναν Δήμαρχο και παρακαλούν να συμμετέχει σ' αυτή την επιτροπή σε 
μόνιμη βάση πλέον έτσι ώστε να επιλαμβάνονται όλα τα ζητήματα κι όποια βοήθεια 
χρειάζεται στις έκτακτες περιπτώσεις. 
 Πρέπει να δούμε συνολικά το ζήτημα γιατί είναι λάθος να παίρνει κάποια 
μέτρα ο καθένας μας αποσπασματικά σε τέτοιες περιπτώσεις. Μπορούμε να κάνουμε 
μία επιτροπή σε μόνιμη βάση. Ας την ονομάσουμε "επιτροπή εκτάκτων  αναγκών", η 
οποία θα είναι μεταξύ της Νομ/κής Αυτ/σης και των Δήμων και θα έχει την ευθύνη 
να εισηγείται είτε στα Δ.Σ είτε στο Ν.Σ  για την όποια έκτακτη βοήθεια προκύπτει 
από τα έκτακτα περιστατικά. 
 Δήμαρχος :Δεν έχουμε αντίρρηση κ. Νομάρχη. Δέστε το θέμα με την ΤΕΔΚ.  
Συγκροτήστε αυτή την επιτροπή. 
 Σκουμπόπουλος :Αποδέχομαι την πρόταση που  έγινε για τη σύσταση αυτού 
του οργάνου. 
 Αν δεν δέχονται προς το παρόν βοήθεια οι συνάδελφοι της Τοπικής Αυτ/σης, 
εμείς είμαστε υποχρεωμένοι ως σώμα να πάρουμε  απόφαση και να τους την 
στείλουμε και στην οποία θα τους δηλώνουμε τη συμπαράσταση σε οποιοδήποτε 
πρόβλημα έχουν σήμερα ή αύριο.Δεν φθάνει μόνο το έγγραφο που έγκαιρα  έστειλε ο 
κ. Δήμαρχος. 
 Αγαθαγγελίδης :Εγώ θα διαφωνίσω με την πρόταση του κ. Δημάρχου να 
σταματήσει αυτή η προσπάθεια. Καταρχήν ο κ. Δήμαρχος καλώς επικοινώνησε με 
τους επικεφαλείς Δημάρχους στους Δήμους που επλήγησαν από το σεισμό. Πιστεύετε 
ότι οι Δήμοι, σ΄ αυτή την περίπτωση, εκφράζουν πραγματικά τις ανάγκες που  
υπάρχουν στους δημότες τους; Ας σκεφτούμε αυτά που είπε ο Δήμαρχος για το πόσα 
είναι τα κτίρια που κατέρρευσαν  ότι είναι πολλές οι παραγωγικές μονάδες που έχουν 
πληγεί, ότι πέρα από τα  κτίρια είναι πολύς κόσμος που έμεινε χωρίς δουλειά και αν 
το συνδυάσετε ότι αυτοί οι Δήμοι κατοικούνται από χαμηλά εισοδηματικά  
στρώματα, καταλαβαίνετε πολύ καλά ότι οι εικόνες που μας μεταφέρονται από τα 
κανάλια αλλά και από τους Δημάρχους αυτών των  Δήμων δεν έχουν καμία σχέση με 
την πραγματικότητα. 
 Ο Νομάρχης ως πλέον αρμόδιος κάλλιστα θα μπορούσε να συγκαλέσει μία 
σύσκεψη με το ΙΓΜΕ, τη διεύθυνση τεχνικών υπηρεσιών, την πολεοδομία, το τεχνικό 
επιμελητήριο, τους προϊσταμένους όλων των υπηρεσιών που εμπλέκονται σε τέτοια 
ζητήματα και το σύλλογο  μηχανικών για να βγάλουμε πολύ χρήσιμα συμπεράσματα 
και για να μπουν σ' εφαρμογή διάφορες διαδικασίες για να ετοιμαστούμε κι εμείς σαν 
Δήμος με μελέτες γεωτεχνικές. 
 Είναι ευκαιρία εμείς  σαν Δήμος, μπροστά στην ανοχή, την αδιαφορία και την 
έλλειψη μέτρων από πλευράς πολιτείας, να δείξουμε την  λαϊκή συμπαράσταση στους 
εργαζόμενους και εργάτες της Αθήνας. 
 Να κατέβει μία αντιπροσωπεία από τον Δήμο και να διανέμει βοήθεια 
οικονομική σε φτωχές οικογένειες που δεν έχουν σπίτι και δουλειά. Μπορείτε πολύ 
εύκολα να βρείτε τις λίστες με τα ονόματα. 
 Προτείνω συγκεκριμένα ν' ανοιχθεί λογαριασμός στην Εθνική Τράπεζα για να 
συγκεντρωθεί οικονομική βοήθεια. Να κατέβει αντιπροσωπεία με κύριο κορμό τους 



μηχανικούς του Δήμου και του πολεοδομικού της Νομαρχίας για να ΄χουν την 
ευκαιρία να δουν από κοντά τις συνέπειες του σεισμού. 
 Ουρσουζίδης :Στο σεισμό που έλαβε χώρα στα Γρεβενά  κάποιοι μηχανικοί 
είχαμε  επισκεφτεί την Κοζάνη και τα Γρεβενά για 4 μέρες.  Εκεί είχα  την ευκαιρία 
να διαπιστώσω την αγωνία που κατέχει τους ανθρώπους σε σχέση με αν πρέπει να 
μπουν στα σπίτια τους να κατοικήσουν ή όχι. Αυτό είναι πολύ σημαντικό γεγονός. 
 Έτσι σήμερα προβληματιστήκαμε  γιατί δεν υπήρχε αυτή η πρόσκληση από 
πλευρά σας κ. Δήμαρχε. Τώρα ακούω ότι δεν υφίσταται ανάγκη. Εγώ έχω να δηλώσω 
ότι υπάρχει και σήμερα η ευκαιρία και η θέληση πολλών συναδέλφων, ιδιαίτερα νέων 
μηχανικών, να κατέβουν στην Αθήνα αρκεί να πάμε κάπου και κάποιοι να μας 
υποδεχθούν. 
 Δεν είμαι εγώ αυτός που θα κρίνει αν η Κυβέρνηση ή ο Δήμος έκανε καλά το 
έργο του σε σχέση μ' αυτά που έπρεπε να προσφέρει στο λαό. Ένα γνωρίζω ότι μετά 
από το σεισμό στα Γρεβενά, οι κάτοικοι εκεί από την ανταπόκριση  της πολιτείας 
μετέτρεψαν τη λέξη σεισμό στη λέξη "σωσμό" με την έννοια ότι σώθηκαν πολλοί. 
 Πρόεδρος :Υπάρχει κανείς από τους πρωτομιλήσαντες που θέλει να 
προσθέσει κάτι; Όχι. 
 Δήμαρχος :Καταρχήν με τους Δημάρχους που επικοινώνησα είναι απ' όλο το 
πολιτικό φάσμα. Εγώ δεν πιστεύω ότι υπάρχει Δήμαρχος ή ΔΣ που δεν βρίσκεται πιο 
κοντά από οποιονδήποτε άλλο φορέα άσκησης εξουσίας στον απλό λαό. 
 Κε Αγαθαγγελίδη 1)Ο θεσμός που βρίσκεται κοντύτερα στο λαό, από αυτούς 
που ασκούν δημόσια εξουσία, είναι η τοπική Αυτ/ση. 2)Εμείς απευθυνόμαστε  στη 
Τοπική Αυτ/ση και όχι στην πολιτεία. Η πολιτεία έχει υποχρέωση να κάνει αυτά  που 
πρέπει να κάνει. Οι λογαριασμοί αυτοί που ανοίγονται είναι του Υπουργείου 
Οικονομικών.Εμείς διαφωνούμε με το ότι εμείς ή ο πολίτης να ενισχύσει την 
πολιτεία, για να ενισχύσει η πολιτεία τους σεισμόπληκτους. 
 Αν έχετε διευθύνσεις ανθρώπων που έχουν ανάγκη βεβαίως να κινήσουμε 
βοήθεια αλλά   εμείς απευθυνόμαστε σε θεσμοθετημένους φορείς. Σας πληροφορώ, 
όμως, επειδή ήμουν στην Αθήνα ότι για πρώτη φορά ο κρατικός μηχανισμός 
λειτούργησε κι ανταποκρίθηκε τουλάχιστον με ικανοποιητικό τρόπο στις  
καταστάσεις. Δεν είπα ότι δεν υπάρχουν προβλήματα. Όμως ήταν η πρώτη φορά που 
έφθασε κάπου, πρώτα η πολιτεία και  ύστερα τα κανάλια. Εχει σημασία αυτό. Έστω 
αν αυτοί ήταν η ΕΜΑΚ, η πυροσβεστική υπηρεσία ή τα ασθενοφόρα. Υπήρχε 
εντυπωσιακή κινητοποίηση του κρατικού μηχανισμού τουλάχιστον για τη διάσωση 
των  ανθρώπων. 
 Απ΄τη στιγμή όμως που επισήμως μας λένε ότι αυτή τη στιγμή δεν έχουν 
ανάγκη εκτός αν βρεθεί ένας Δήμος και πει ότι εμείς δεν μπορούμε να ενισχύσουμε 
οικονομικά τον απλό πολίτη. Εμείς τότε θα ενισχύσουμε έναν φορέα Τοπικής 
Αυτ/σης ν΄ ανταποκριθεί στα καθήκοντά του. 
 Κ.Ουρσουζίδη, η πρωτοβουλία στους σεισμούς της Κοζάνης ήταν επειδή 
όπως και τώρα επικοινώνησα με τους Δημάρχους και ο κ. Κουκουλόπουλος είπε ότι 
χρειαζόμαστε αυτή την βοήθεια. Βεβαίως πήρα το θάρρος να προτείνω τεχνική 
βοήθεια γιατί είχα δεδομένη τη θέση και την ευαισθησία του τεχνικού κόσμου που 
πάντοτε ανταποκρινόταν. 
 Συμφωνώ κι εγώ με την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου σ' ότι αφορά το  
περιεχόμενο της απόφασης. Πράγματι είναι  καλό πέρα από την επιστολή του 
Δημάρχου  να υπάρχει και η απόφαση του ΔΣ που να δηλώνει την  αλληλεγγύη του 
απέναντι στους πληγέντες και να δηλώνει  ότι βρισκόμαστε στην διάθεσή τους 
οποιαδήποτε στιγμή χρειαστούν βοήθεια να την προσφέρουμε. 
 Σκουμπόπουλος :Δεν ισχύει αυτή η πρότασή μου. Εχω άλλη. 



 Δήμαρχος :Διαδικαστικά, απ΄ τη στιγμή που ο κ. Σκουμπόπουλος αλλάζει την 
πρότασή του εγώ υιοθετώ την αρχική πρότασή του σε σχέση με το περιεχόμενο της 
απόφασης. 
 Πρόεδρος :Να ψηφίσουμε ομόφωνα τη συμπαράσταση και τη δήλωση της 
διάθεσης του ΔΣ για οποιαδήποτε βοήθεια κι αν χρειαστεί, να είναι ο Δήμος μας 
κοντά στους σεισμοπαθείς, στους φορείς και στους πολίτες. 
 Ούτως ή άλλως υπάρχουν λογαριασμοί στην Εθνική Τράπεζα και είναι 
γνωστοί οι λογαριασμοί αυτοί. Το μόνο που μπορούμε να κάνουμε, για ν΄αποφύγουμε 
την αντιπαράθεση ψηφοφορίας σ' αυτό το θέμα, θα ήταν  με μία ανακοίνωσή μας να 
ζητήσουμε από τους πολίτες να ενισχύσουν, όσοι μπορούν  οικονομικά, αυτούς τους 
λογαριασμούς στην τράπεζα. 
 Έκανα αυτή την παρέμβαση διότι νομίζω ότι πρέπει να είναι ομόφωνη η θέση 
μας. 
 Αγαθαγγελίδης :Σίγουρα δεν είναι σωστό να διαφωνούμε μπροστά σ' ένα 
τέτοιο θέμα. Δεν είναι ανάγκη να ψάχνουμε φορείς-φορείς. Είναι τα εργατικά 
σωματεία από τα εργοστάσια που κατέρρευσαν και άφησαν οικογένειες χωρίς 
δουλειά. Στα 3 μεγάλα εργοστάσια που ισοπεδώθηκαν, στα 3  εργατικά σωματεία να 
στείλουμε ένα ικανό ποσό και να διανεμηθεί από τα σωματεία στους εργάτες που 
έμειναν χωρίς δουλειά και θα μείνουν και τον επόμενο χρόνο. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την έκφραση συμπαράστασης και 
εκδήλωσης ενδιαφέροντος στην περίπτωση που μας ζητηθεί οτιδήποτε να το 
πράξουμε ως Δήμος; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Πρόεδρος: Υπάρχει και η πρόταση του κ. Αγαθαγγελίδη για το άνοιγμα ενός 
τραπεζικού λογ/σμού τα χρήματα του οποίου να κατευθυνθούν στα εργατικά 
σωματεία των εργοστασίων που κατέρρευσαν από τον σεισμό.  
 Δήμαρχος: Να κατατεθεί από το Δήμο το ποσό των 500.000 δρχ. στον 
λογ/σμό αυτό και να κάνουμε έκκληση στους δημότες να καταθέσουν κι αυτοί. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με αυτή την πρόταση; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-9-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Ότι αρκετοί Δήμοι της Αττικής επλήγησαν σοβαρά κατά τον καταστροφικό 
σεισμό της Τρίτης 7-9-1999. 
3.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1999 και στον Κ.Α. 212.7 «Δαπάνες 
για περίθαλψη ενδεών» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω 
σκοπό. 
4.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εκφράζει τη συμπαράσταση και την αλληλεγγύη του προς τους 
σεισμοπαθείς των Δήμων Αττικής, που επλήγησαν από τον καταστροφικό σεισμό 
στις 7-9-1999, καθώς και τη διάθεσή του για αποστολή βοήθειας οποιαδήποτε στιγμή 
αυτή μας ζητηθεί. 
 Β) Εγκρίνει το άνοιγμα ειδικού τραπεζικού λογαριασμού σε τοπικό 
υποκατάστημα της Εθνικής Τράπεζας της Ελλάδας για την ενίσχυση των 



εργαζομένων, μέσω των σωματείων τους, που εργάζονταν στα εργοστάσια της 
Αττικής που κατέρρευσαν από τον καταστροφικό σεισμό. 
 Γ) Ψηφίζει ποσό δρχ. 500.000 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 212.7 
«Δαπάνες για περίθαλψη ενδεών» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1999 για να 
κατατεθούν από το Δήμο στον παραπάνω τραπεζικό λογ/σμό, για την επίτευξη του 
παραπάνω σκοπού.  
 Δ) Καλεί τους δημότες της Βέροιας να συνεισφέρουν στην προσπάθεια αυτή. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    437/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  6-10-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


